
東華三院自 1870年成立迄今，經已服務香港 146載。全賴香港特區政府長官、歷屆前賢與各界善長
的指導與慷慨支持，東華三院得以成為本港具規模的慈善機構，全面拓展醫療、教育及社會福利服
務，讓更多有需要人士受惠。

東華三院周年慈善晚宴是本院年度重點活動之一。今年晚宴於 2017年 2月 11日（星期六）晚上假 
香港君悅酒店大禮堂舉行，邀請各界善長聚首一堂，分享周年喜悅，同時為本院教育服務籌募經費。
適逢當日為元宵佳節，晚宴特別以「夢儷百老匯」為主題，誠邀嘉賓配合主題以百老匯歌舞劇造型 
出席，大會將安排百老匯歌舞演出，為嘉賓帶來一場難忘的元宵盛宴。

我們期待與您一同渡過一個別具意義的晚上 !

Founded in 1870, Tung Wah Group of Hospitals (“TWGHs”) has served the Hong Kong community for 146 
years. It is with the guidance and unfailing support from the Government officials, former Board of Directors 
and benefactors from all walks of life that allow us to develop holistic medical, education and community 
services, and grow into a sizable charitable organization in Hong Kong, for providing more and wider 
services to people in need.

TWGHs Charity Dinner is one of our annual signature events. This year, the Dinner will be held on Saturday, 
11 February 2016, at the Grand Ballroom of Grand Hyatt Hong Kong, with all well-wishers getting 
together to celebrate the 146th Anniversary, while raising funds for the Group’s education services. As it 
happens to be the Chinese Lantern Festival on the Event day, the theme of the evening will be adopted as 
Moon Night on Broadway with spectacular Broadway musical performances, bringing to our guests an 
unforgettable night. Guests are encouraged to dress up in Broadway musical costumes in order to blend in 
the atmosphere of the Event.

We look forward to greeting you in this meaningful evening.

附註 Note 2：禮品贊助 Prize Sponsorship
• 禮品贊助總值達 HK$30,000或以上，將獲致送場刊廣告一頁

 A complimentary full page advertisement in the Souvenir Programme will be offered for 
sponsorship values over HK$30,000

• 各項禮品建議每份價值 Recommended unit value of each type of prize
 • 幸運抽獎獎品 Lucky Draw Prize: $2,000或以上 or above
 • 檯獎獎品 Table Prize:  $200或以上 or above
 • 嘉賓禮品 Gift in Goodie Bag:  $100或以上 or above

• 本院保留權利安排無人領取之禮品撥供其他慈善用途
 TWGHs reserves the right to retain unclaimed prize(s) for other charity purposes

感謝　閣下慷慨贊襄，協助本院幫助社會上弱勢社群。有關贊助鳴謝詳情，請參閱以下細則
We appreciate your support and generosity in helping those less privileged people in Hong Kong. 

The following are the entitlements you will receive as a patron.

附註 Note 1：大會贊助人鳴謝細則 Acknowledgement for Patronage

* 餐席位置與場刊、酒會背板之鳴謝排序及篇幅，將按贊助金額編排
 Arrangement of the dinner table and acknowledgements in the souvenir programme and backdrop are in accordance with the donation amount

 由於各項印刷品安排需時，如本院於所註明限期後方收到善長回覆擔任節目贊助，請恕或未能安排相關鳴謝
 TWGHs may not be able to offer the aforesaid acknowledgements if the sponsorship is received after the deadline

附註 Note 3：場刊廣告格式 Specifications of Advertisement
• 尺寸為 260mm(H) x 180mm(W)；出血位 5mm
 Size: 260mm(H) x 180mm(W); Bleed: 5mm

• 只接受 PDF或 JPG格式檔，解像度為 300dpi或以上
 Electronic file in PDF or JPG format with over 300dpi resolution

• 色彩模式請設定為四色 CMYK模式，請勿置入其他專色 Pantone或 RGB入內
 All colours converted to CMYK, no Pantone colours or RGB

• 請將稿件電郵至 Please send the advertisement to frdfru@tungwah.org.hk

贊助人
Patronage

鑽石贊助人
Diamond Patron

金贊助人
Gold Patron

銀贊助人
Silver Patron

捐款額
Donation (HK$)

$100,000

$68,000

$38,000

獲邀出席慈善晚會*
To be invited to 
Charity Dinner *

1席 10位
1 Table (10 seats)

1席 10位
1 Table (10 seats)

1席 10位
1 Table (10 seats)

獲贈場刊內頁廣告
Complimentary 

Advertisement in 
Souvenir Programme

1頁 Page

1頁 Page

1頁 Page

儀式獲致送紀念品
Souvenir 

Presentation 
at the Ceremony

✓

✓

✓

節目新聞稿及年刊
Acknowledgement in 

Event Press Release and 
Annual Report

✓

✓

✓

場刊
Souvenir

Programme

1頁 Page

1/2頁 Page

1/3頁 Page

酒會背板
Cocktail Backdrop

✓

✓

✓

獲刊登公司徽號 /芳名*
Company Logo/Name to be Acknowledged *

查詢及捐款熱線 Enquiry & Donation Hotline: 1878 333
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馮少雲總理
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東華三院董事局及冠名贊助人已贊助是項活動的直接開支，亦不會從活動籌得的公眾善款扣除行政費用，
確保公眾善款全數撥用於本院服務。

All direct costs of the Event have been sponsored by TWGHs Board of Directors and the Title Sponsor.
No administrative costs will be deducted from the donations of the general public to ensure all public donations will go directly to our services.


